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Ako najradšej trávite 
voľný čas? 

Voľný čas sa snažím tráviť 
s  manželkou a  dvoma 
deťmi. A  keď sa mi podarí, 
tak veľmi rád idem na 
bicykel do hôr vyčistiť si 
hlavu. Doma si rád pozriem 
dobrý film alebo zahrám 
nejakú hru či už stolovú 
alebo digitálnu. 

Máte obľúbenú knihu? 

Obľubenú knihu nemám. 
Čítam veľa fantasy kníh 

NA SLOVÍČKO 
Naši učitelia tak, ako ich nepoznáte! Tentokrát s Mariánom Chlebanom

Ako ste sa dostali k učiteľstvu? 
Rozhodnutie absolvovať pedagogické štúdium prišlo veľmi 
náhodne. Po návrate zo zahraničia mi mama ( pani 
Chlebanová ) ukázala v  novinách inzerát na štúdium 
v  Banskej Bystrici s  aprobáciou Telesná výchova – Etická 
výchova a učím už 18 rokov.  

Čo Vás zaujalo na predmetoch, ktoré 
vyučujete? 
Od malička som sa venoval športu, takže rozhodnutie bolo 
jasné.  

Prečo je pohyb dôležitý? 
Tak v dnešnej popandemickej dobe viacero detí a rodičov 
pochopilo, že hýbať sa a  športovať má zmysel. Žiaľ 
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a  k a ž d á j e v  n i e č o m 
výnimočná takže neviem 
vybrať.  

Ktorý film by ste 
odporučili? 

Hmm … páčia sa mi filmy od 
Tima Burtona a  samozrejme, 
keďže mi vyrastajú deti tak 
komiksovky (Marvel, DC). 
Dokument, ktorý ma ale zarazil 
do sedačky sa volá FREE 
S O LO j e o  p re ko n á v a n í 
ľudských možností. 

Akú hudbu si radi pustíte? 

U r č i t e b r i t s k ý p o p 
a  najobľúbenejšia skupina je 
COLDPLAY. 

Chceli by ste ešte niečo 
dosiahnuť / zažiť? 

T r é n o v a ť s l o v e n s k ú 
reprezentáciu ž ien alebo 
junioriek vo florbale. Dvakrát 
som už túto možnosť odmietol 
lebo som vedel, že by som sa 
t o m u n e m o h o l v e n o v a ť 
naplno. 

Ak by ste mali byť opäť 
študentom … 

Určite by som sa viac učil 😊

elektronická doba je 
v e ľ k ým l á k a d l o m 
a  pre niektoré deti je 
telesná a  športová 
v ý c h o v a j e d i n ým 
zdrojom športového 
vyžitia sa a preto by si 
m i n i m á l n e n a 
hodinách te lesnej 
mali užiť pohybu. 

Je niečo, čo o 
Vás málokto 
vie? 
Nóó myslím, že len málo ľudí vie, že som strávil 6 
mesiacov a nejaké tie dni v Izraeli v Negevskej púšti, kam 
som odišiel aj s  kamarátom si zarobiť. Som tréner 
extraligového florbalu už dlhých 16 rokov so začiatkami 
v  Žiline a  momentálne pôsobím v  Kysuckom novom 
Meste. 

Prečo je vzdelanie dôležité? 
Naučí nás ako získať a  rozvíjať zručnosti kritického 
a  logického myslenia, ako aj ako sa samostatne 
rozhodovať. 

Čo by ste zmenili na vzdelávacom 
systéme? 
Asi financie, ktoré by mali byť do školstva naliate.   

Aké chyby podľa Vás robia študenti? 
Nemajú zavedený systém na učenie a učia sa nárazovo. 
Nerobia si organizér čo do kedy odovzdať a  potom sa 
vystavujú zbytočnému stresu. 

Máte radu pre mladých ľudí? 
Buďte sami sebou a pomáhajte iným. 
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